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Protokoll fört vid U-schacks styrelsemöte  
2009-04-26 

 

Närvarande:
Ordförande Gert Åkerman, Roger Andersson,  
Rolf Schwartz, Daniel Löfberg, Urban Lundbäck &  
Rasmus Myklebust 

Inbjuden: André Nilsson

§1 Mötets öppnande
Ordförande öppnade mötet kl: 17.00 och hälsade alla  
hjärtligt välkommen.

§2 Val av sekreterare
Roger valdes som sekreterare

§3 Godkännande av dagordning
Mötet godkände den fenomenala dagordningen.

§4 Godkännande av föregående protokoll
Föregående styrelsemötesprotokoll 2008-12-14 godkändes 
och lades till handlingarna.

§5 Ekonomisk redogörelse
Kassören Åke Linden är sjuk och inlagd på sjukhus, vi 
hoppas på ett snabbt tillfrisknade. 
Inga större inköp behöver göras till U-schack under  
detta verksamhetsår.

§6 Underlag till verksamhetsberättelsen
Urban sänder in underlag (resultat) till Gert som kan  
tas med i berättelsen. 

§7 Kallelse till kongressen 2009.
Beslutades att kallelse skall ske via mail samt att handlingar 
läggs upp på vår hemsida så var och en kan läsa och skriva 
ut hemma.
Gert sänder material till vår Webbmaster Daniel så  
fort som möjligt.
Beslutades att kongressen skall vara den 8/6-09 i Västerås, 
se inbjudan.
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§8 Rapport från Länslaget
Laget har haft två träningar i VSK klubblokal efter nyår samt 
att den 17/5 spelas nästa länsmatch mot Dalarna i Virsbo.

§ 9 Rapport från tävlingskommittén
Har bedrivets enligt det vanliga stuket, det man kan se är 
att antal startande har gått ner i antal generellt per tävling 
under året jämfört med föregående år.

§10 Rapport från Schackfyrankommitten.
Information om verksamheten, 4 klasser har gått vidare till 
årets riksfinal som kommer att spelas i Globen, Stockholm i 
maj.
Togs beslut om att bara fotografera de 3 första klasslagen i 
länsfinalen för att skynda på tidsschemat på förmiddagen  
under länsfinalen.

§11 Rapport från Utbildningskommitten.
Man har kört ett sportlovsläger i Lersätra, Kolsva av ett  
mindre format. 
2 st läger är inplanerade att köras under  
hösten/våren 09/10.

§12 Rapport från Seniorkommitten.
Mälardalserien har körts i 2 grupper med lag från 
Västmanland, Sörmland, Örebro, Dalarna samt Värmland. 
Detta gör att det blir långa resor för vissa lag, frågan 
väcktes om Västmanland skall köra en egen serie och på 
detta sätt få fler lag med i seriespel. Beslut tas på vår 
kongress i sommar.

§13 Övriga frågor.
Frågan togs upp om vad U-schack vill ha ut av Mats i 
framtiden. Frågan kom upp då Mats byter huvudman från 
den 1/7-09 och går över i en anställning hos Västerås 
Schackklubb. U-schack har fått ett erbjudande av VSK att 
använda Mats i samma omfattning som tidigare, dvs ca 10 
timmar i veckan.
Frågan diskuterades livligt och det beslutades att det före 
kongressen skall vara ett extra styrelsemöte, Ordförande 
Gert kallar till detta möte så snart som möjligt.
U-schack kommer att köra en upptaktsträff för klubb och 
ungdomsledare från alla klubbar i Västmanland den 5/9-
09 och Kent Vänman från SSF kommer att deltaga som 
föreläsare.
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§14 Mötets avslutande och beslut om nytt möte.
Det beslutades att nästa styrelsemöte går av stapeln den 30 
augusti 2009 klockan 17.00. Ordförande kallar som vanligt  

…………………………   ……………………….
Vid Pennan    Ordförande
Roger Andersson   Gert Åkerman

 

PS: 

Info om kongressen och hur ni anmäler finns på 

hemsidan. Det kommer inte finnas något material att 

tillgå där så ni måste skriva ut det från hemsidan. DS.


